
Zápis ze schůze HV SRPŠ ze dne 7. března 2019  

Přítomní: Petra Fedorová, Petra Huczalová , Alena Punčocářová, Miroslava Szemlová, MUDr. Miroslav 

Bílka, Miroslav Balek ,Ing. Miroslav Sluštík 

Omluveni: 

Hosté: RNDr. Tomáš Hudec, PhDr. Alena Hasáková, Mgr. Jaromír Dümler, Mgr. Dagmar Nogová 

 

PROGRAM: 

1. Úvodní slovo předsedy SRPŠ 

Miroslava Szemlová přivítala členy HV SRPŠ a také hosty a přítomné seznámila s programem schůze. 
 

2. Reprezentační ples gymnázia – poděkování, zhodnocení a vyúčtování 

Miroslava Szemlová poděkovala všem přítomným za velice dobře odvedenou práci při organizaci 

(příprava, samotný průběh i závěrečný úklid) VII. reprezentačního plesu gymnázia.. 

Rovněž vyjádřila poděkování rodičům a sponzorům, kteří věnovali věcné dary do tomboly, přispěli 

finanční částku, připravili občerstvení (opět úžasné zákusky, chlebíčky,...) nebo osobně pomáhali (s 

přípravou, závěrečným úklidem nebo v průběhu plesu). Také děkujeme studentům, kteří na plese 

pomáhali (šatna, výdej večeří, míchané nápoje, úklid nádobí,...).  

Dle našeho názoru a vyjádření hostů, účinkujících i velké části „plesajících“ rodičů a studentů se ples opět 

vydařil.  

Následně paní Petra Fedorová předložila vyúčtování plesu a jednotlivé položky příjmů a výdajů byly 

probrány. Ze zisku bude opět 10% věnováno NFPG. Nahlédnutí do vyúčtování plesu je možné jako 

obvykle u p. Fedorové (pokladní HV SRPŠ). 

Byly vzneseny různé postřehy (např. pochvala za označení členů HV SPRPŠ, pomáhajících rodičů i 

studentů), připomínky a podněty – průběžně budou zapracovány do příprav dalšího plesu. 
 

3. Ostatní – reflexní pásky, průběžné plnění rozpočtu, průběh stavby sportovní haly, plánované akce 

Paní Szemlová požádala p. ředitele o spolupráci v záležitosti předání informací o průběžném plnění 

rozpočtu rodičům v rámci třídních schůzek, které se budou konat dne 11.04.2019. Tyto informace sdělí 

třídní učitelé, popř. členové HV rodičům v jednotlivých třídách. 

Jak již bylo zmíněno na předchozích schůzích, SRPŠ rovněž myslí na bezpečnost studentů, a proto budou 

v průběhu třídních schůzek (popř. dle možností třídních učitelů) předány studentům reflexní pásky. 

Pan ředitel přítomné informoval o průběhu stavby sportovní haly a také připomenul plánované akce 

gymnázia (např. předávání maturitních vysvědčení, 1. schůzka pro rodiče nových studentů, společná 

schůzka GMCT, NFGP, SRPŠ) a také informoval o různých akcích, exkurzích a soutěžích, kterých se 

zúčastnili nebo se zúčastní studenti gymnázia. 
 

5. Další schůze HV SRPŠ 

Další schůze proběhne 04.04.2019 v 16.15 hod. na gymnáziu. 

 

V Českém Těšíně dne  21.03.2019          Miroslava Szemlová, předseda  HV SRPŠ 


